
 

Referat skolebestyrelsesmøde på Grøndalsvængets Skole 
27.11. 2019 kl. 17.30 – 19.30 

- Sted: Bygning1, personalerummet 

- Deltagere:   Thomas Hvid, Rikke, Malik, Kitty, Katrine, Johnny, FK, KG, AHN, KALA, Stine, Lene, Dan, Ardiana og Sebastian 

Afbud: GF 

Emne (ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Proces hvordan?) Tid Beslutning – hvem gør hvad? 
Formalia  
 
 

Følge op på og godkende 
referat 
 

 
 
 
 

5 min. Godkendt 
 

Formanden har ordet Orientering fra formanden 
- Fremmøde 
- Efterårs kursus: Skole & 

forældre 
- Fællesmøde for SB i 

Bispebjergområdet 
- Repræsentant til 

ansættelsesudvalg 
samtaler i uge 50. 

- Aula – hvordan går det? 

 15 min. - Der er fælles SB-møde i marts 
- Kitty finder en forældredeltager til ansættelsesudvalg når 

datoen er fastlagt. 
-  

Nyt fra elevråd 
 
 

Sikre at sager fra elevrådet 
bliver behandlet og evt. 
implementeret. 
 

Elevrådsrepræsentanterne 
orienterer om emner 
behandlet i elevrådet 
 

 
10 min. 

Elevrådet har haft en god snak om elevtrivsel, på baggrund af tabel 
13,14 og 15 i trivselsmålingen. 
Elevrådet har kommenteret de enkelte spørgsmål -se vedhæft, hvor 
et lille udpluk kunne være. 
- at skolens ombygning har været med til at skabe utryghed. 
- Der opleves ikke mobberi på skolen, men ofte drilleri. 
- At lærerne bruger sig selv lidt mere og bruger flere eksempler 

fra det virkelige liv. 
 
SB kommenterer elevrådets arbejde som ”godt arbejde” og 
anerkender elevrådets arbejde med TU. 
 



KG mener at der godt kunne arbejdes mere med punktet 
”spændende undervisning”, hvor der er mange gode eksempler, 
men der kunne også være mere af det.  
 

Behandling af 
kvalitetsrapport 

Skolebestyrelsen skal give sit 
input til kvalitetsrapporten se 
bilag. 

 20 min. - Kitty sender input til Kristoffer 
 

- KG fortæller at skolen generelt oplever, at der er flere børn der 
er udfordret på deres skoleparathed, når de starter i skole. 
Derfor har vi en styrket indsats på både maj-forløb og 0. 
årgang. 

- SB oplever det som ”godt” at der arbejdes med 
børnefællesskaber, samt at der er stor fokus på trivsel og gode 
relationer i de mindre klasser. 

- SB oplever ligeledes, at opståede problemstillinger håndteres, 
og at der iværksættes handlinger i arbejdet med at 
løse/håndtere disse problemer. 

- Elevrådet gennemgik deres input til rapporten. 
Udgangspunktet for elevernes input er elevernes 
trivselsmåling. SB roste eleverne for deres god arbejde. 

Status 
kontaktforældremøde 
på GvS i foråret.  

Dato: 4/2 17-19 
Arbejdsgrp. AHN, Kitty og Lene 

Status fra 
planlægningsgruppen 

10 min. Udvalget mødes i december og sender invitation ud ca. 4 uger før 
og reminder 2 uger før. 

Ferieplan Drøftelse af ferieplan 2020-
2021 – se bilag 

 10 min. Københavns kommunes vejledende forslag til ferieplan blev 
vedtaget. 

Økonomi Gennemgang af årets sidste 
regnskabsopfølgning 

 15 min. 
 

 
 

Møde i januar  Gruppe nedsættes til 
planlægning og bestilling af mad 
Forslag til dato d. 14/1 

 10 min. Kitty bestiller 

Nyt fra Lokaludvalget Orientering Orientering 5 min. Dan fortæller, at der arbejdes med forbedringer og udvikling af 
Hulgårds legeplads, hvor alle er velkomne til at komme med forslag. 
 
Dortheagården ombygges til boliger for familier med udsatte børn. 
 

Nyt fra…. 
 
 

- Forældrene 
- Personalet 
- Ledelsen 
- KKFOén 

Orientering 
 
 

15 min. - Ønske om større synliggørelse af sko-fri og mobil-fri skole 



  

 

 

Eventuelt og næste 
møde. 

Næste møde d. 14/1 – Besøg af 
Thorbjørn 
 

 5 min. 
 

 


